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دعوت از نخبگان حوزههای مختلف، رویکرد جدید شورای اداری استان؛

تاکید استاندار آذربایجان شرقی بر توسعه زیرساختهای آموزشی، تدوین برنامههای
آیندهنگرانه و حضور بهموقع مدیران در مواقع بحرانی

استاندار آذربایجان شرقی در جلسه شورای اداری استان، بر اتخاذ تدابیر ویژه برای تامین مایحتاج مردم در ماه مبارک

رمضان و عید نوروز، توسعه زیرساختهای آموزشی استان، در دسترس بودن مدیران برای مردم، تدوین برنامههای

آیندهنگرانه از سوی مدیران و حضور بهموقع مدیران در مواقع بحرانی تاکید کرد. همچنین با ابتکار استاندار آذربایجان

شرقی، جلسه شورای اداری استان امروز 2 سخنران ویژه داشت.

به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، بهرام سرمست با اشاره به رخدادهای مهم اخیر استان از جمله راهپیمایی باشکوه ۲۲ بهمن و هفته فرهنگی تبریز در تهران،

برگزاری موفق این رویدادها را نشانه همدلی و تلاش مستمر مسئولان و مردم دانست و از زحمات دست اندرکاران این رویدادها قدردانی کرد.

وی با اشاره به سفر غیررسمی دکتر پزشکیان و جلسات کاربردی انجام شده در این سفر، افزود: مشکل فاز ۲ خاوران تبریز در این جلسات موردبررسی قرار گرفت و اکنون در شورای

عالی معماری نیز به تصویب رسیده است.

سرمست از همراهی مردم با پویش صرفه جویی در مصرف انرژی قدردانی کرد و گفت: در این مدت دستگاه های اجرایی، خدمات رسان و بخش های صنعتی استان هم در راستای

مدیریت بهینه انرژی تلاش کردند و همراهی خوبی داشتند.

وی اظهار داشت: ضروری است که تمامی دستگاه های اجرایی و مدیران مربوطه، ضمن کنترل ناکارآمدی ها، از ظرفیت تشکل ها، اصناف و فعالان اقتصادی برای بهینه سازی

مصرف انرژی استفاده کنند. نظارت بر ساختمان های دولتی در جهت کاهش مصرف ضروری است و تمامی دستگاه های اجرایی موظف اند به توصیه های ارائه شده در این زمینه

عمل کنند. علاوه بر آن، دستگاه های نظارتی و بازرسی باید بر رعایت این اصول در سازمان های دولتی نظارت دقیق داشته باشند.

استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر اهمیت توسعه نیروگاه های خورشیدی و مدیریت بهینه انرژی، از دستگاه های اجرایی خواست تا از فناوری های نوین برای بهینه سازی مصرف

انرژی استفاده کنند.

وی همچنین با اشاره به نزدیک شدن ماه مبارک رمضان، بر لزوم نظارت جدی بر تأمین کالاهای اساسی و کنترل قیمت ها تأکید کرد و گفت: ستاد تنظیم بازار استان تدابیر ویژه ای

برای تأمین کالاهای اساسی مردم اندیشیده است.

سرمست تاکید کرد: همکاری اصناف، سازمان های مربوطه و دستگاه های اجرایی برای کنترل قیمت ها و دسترسی آسان مردم به مایحتاج ضروری، امری حیاتی است و انتظار

داریم که نظارت ها به صورت جدی و مستمر ادامه یابد تا از هرگونه کمبود یا افزایش غیرمنطقی قیمت ها جلوگیری شود.

استاندار آذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان خود، بر ضرورت توسعه زیرساخت های آموزشی و تکمیل مدارس جدید در استان تأکید کرد و گفت: یکی از اولویت های ما

توجه به وضعیت مدارس، امکانات آموزشی و سرمایه های موجود در این بخش است. این موضوع از اهمیت بالایی برخوردار است و تلاش خواهیم کرد که معیارها و شاخص

های مشخصی را در این زمینه رعایت کنیم.

وی افزود: دولت وفاق در این حوزه با نگاه کارشناسی و مستند به مسائل ورود کرده و ما نیز موظفیم در انتخاب مدیران و مسئولان آموزشی، بر اساس برنامه ها و سیاست های

کلان اقدام کنیم.

سرمست خاطرنشان کرد: با توجه به برنامه هایی که در سطح کشور برای توسعه فضاهای آموزشی در حال اجراست، مدرسه سازی و تأمین امکانات آموزشی از جمله اهداف اصلی

ما خواهد بود و تلاش خواهیم کرد که در طول یک سال آینده، تعداد قابل توجهی از مدارس جدید را تکمیل کنیم و از طریق جذب کمک های خیرین و منابع دولتی، گام های

مؤثری در این حوزه برداریم.

استاندار آذربایجان شرقی همچنین با اشاره به برنامه ریزی های استانداری برای مدیریت امور استان تصریح کرد: برای بهبود فرآیندهای اجرایی، برنامه های استانداری را به صورت

منظم و با تقسیم بندی دقیق پیش خواهیم برد. به همین منظور، روزهای هفته را برای بررسی و پیگیری امور حوزه های مختلف اختصاص داده ایم. به عنوان مثال، روزهای شنبه

به موضوعات امنیتی و انتظامی، جلسات شورای تأمین استان و مسائل مرتبط با دستگاه های اجرایی و سازمان های اجتماعی اختصاص دارد. سایر حوزه ها نیز بر اساس برنامه

مشخص، در روزهای دیگر هفته مورد بررسی قرار خواهند گرفت تا هماهنگی و تمرکز بیشتری در اجرای برنامه ها داشته باشیم.

وی تأکید کرد: حضور مسئولان و مدیران مرتبط در این جلسات، کمک خواهد کرد که تصمیم گیری ها به صورت هدفمند و کارآمد پیش برود. هر یک از دستگاه های اجرایی که

نیاز به حضور بنده در برنامه های خاصی داشته باشند، می توانند هماهنگی های لازم را انجام دهند تا روند مدیریت و اجرای برنامه ها با دقت و انسجام بیشتری دنبال شود.
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استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر ضرورت پاسخگویی مدیران به مردم، اعلام کرد که مدیران باید برای دیدارهای عمومی بدون تشریفات و هماهنگی قبلی برنامه ریزی کنند.

وی در این خصوص اظهار داشت: مدیران باید در دسترس مردم باشند و نباید شرایطی ایجاد شود که شهروندان برای ملاقات با آن ها دچار مشکلات و بروکراسی های پیچیده

شوند. نباید مردم برای دیدار با یک مدیر، با سختی و مشقت مواجه شوند و بعد از مدت ها انتظار، همچنان موفق به دیدار نشوند. مدیران موظف اند زمان هایی را به صورت

شفاف برای ارتباط مستقیم با مردم اختصاص دهند.

سرمست افزود: برنامه های سال آینده استان بر مبنای یک آسیب شناسی دقیق از گذشته و نگاهی آینده نگر تدوین خواهد شد و هر سازمان و اداره باید علاوه بر اجرای برنامه

های روتین، یک برنامه راهبردی مشخص بر اساس مأموریت های خود ارائه دهد. این موضوع را به صورت جدی پیگیری خواهیم کرد تا بعداً بهانه ای برای کم کاری وجود نداشته

باشد.

استاندار آذربایجان شرقی همچنین با اشاره به مدیریت بحران در استان، بر حضور به موقع مدیران در مواقع بحرانی تأکید کرد و گفت: در مواقع بحران، مدیران نباید غایب باشند.

مدیریت بحران یعنی حضور در صحنه و تصمیم گیری به موقع، نه اینکه مدیران در شرایط حساس از مسئولیت خود شانه خالی کنند.

سرمست تصریح کرد: ما به دنبال یک نظام مدیریتی کارآمد و پاسخگو هستیم. انتظار داریم که مدیران نه تنها در مواقع عادی، بلکه در شرایط بحرانی نیز در کنار مردم باشند و

وظایف خود را به بهترین شکل ممکن انجام دهند. هرگونه کم کاری در این زمینه قابل پذیرش نخواهد بود و با جدیت برخورد خواهد شد.

وی با اشاره به انتصاب مدیران دولت چهاردهم در استان، گفت: اولویت انتصاب فرمانداران و مدیران استانداری از همکاران درون سازمان بوده و تا پایان امسال پرونده تغییر و

تحولات فرمانداران بسته خواهد شد.

سرمست افزود: انتصاب بخشداران نیز هرچه سریع تر انجام می گیرد و لازم است در انتصابات، حضور بانوان و سرمایه های انسانی رشدیافته در سیستم مدیریتی استان مورد

توجه ویژه باشد.

وی در پایان از برگزاری مراسم گرامیداشت شهدای عملیات های بدر و خیبر در 25 اسفند خبر داد و بر لزوم اتخاذ تدابیر ویژه برای چهارشنبه سوری آخر سال و فراهم سازی سفرهای

ایمن برای مردم تاکید کرد.

جلسه شورای اداری استان امروز دو سخنران ویژه هم داشت؛ دکتر فرهودی، رئیس کانون وکلای دادگستری آذربایجان شرقی و دکتر صبحی، مدیرعامل صنایع صبح پارلار آسیا با

دعوت استانداری آذربایجان شرقی در این جلسه درخصوص مسائل حقوقی دستگاه های اجرایی و نحوه مدیریت بهینه مصرف انرژی در سازمان ها به ایراد سخنرانی پرداختند.

دعوت از نخبگان حوزه های مختلف، رویکرد جدید شورای اداری استان است که با ابتکار استاندار آذربایجان شرقی از این پس در دستور کار این شورا قرار گرفته است.
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